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ZAPISNIK 
15. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE 

ŽUPANIJE, ODRŽANE 16.03.2013. god. S POČETKOM U 09,00 SATI U PROSTORIJAMA 
OPĆINSKE VIJEĆNICE U DRAŽICAMA. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, M. Mauhar, A. Petrinić, A. Loknar, B. Miklić, A. 
Štemberger, T. Tondini, D. Sokolić, D. Mušćo i J. Pavić 
Ostali prisutni: J. Crnković i A. Šoić  
Odsutni: R. Abramović 
 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazočne, dao je na glasanje 
Dnevni red, koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 14. sjednice IO-a 
2. Izbor tajnika Saveza 
3. Izvještaj povjerenstva za inventuru za 2012. god. 
4. Donošenje Financijskog plana za 2013. god. 

5.1. Donošenje odluke o visini blagajničkog maksimuma 
5. Izvještaj o obrazovnim aktivnostima u 2012/13. god. 
6. Informacija o obračunu članarine za 2013. god. 
7. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 

8.1. Izdavački savjet 
8.2. Povjerenstvo za streljaštvo 
8.3. Povjerenstvo za kinologiju /Plan kinoloških aktivnosti za 2013. God./ 

8. Primjedbe i prijedlozi članica: 
9.  Rashodovanje klima uređaja „Panasonik“  
10.  Različito: 

- Informacija u svezi inspekcijskog pregleda /Inspekcija rada/ 
 
Ad. 1.  
 Zapisnik 14. Sjednice jednoglasno je prihvaćen i bez primjedbe. 
 
Ad. 2. 
 Po ovoj točki izvijestio je predsjednik Saveza J. Malnar. Imenovano Povjerenstvo na 
14. Sjednici IO-a definiralo je natječaj za izbor profesionalnog tajnika i on je objavljen na 
Web stranici i oglasnoj ploči Saveza. Na natječaj se javilo pet kandidata i to; Dragana 
Kovač, dipl. ing. tehničke sigurnosti iz Kastva-Gerova, Marko Linić, mr. ekonomije iz 
Dražica, Bojan Marković, dipl. ing. šum. iz Rijeke, Matej Šamanić, dipl. ing. šum. iz 
Dobrinja i Vladimir Šoić, mr. kulturologije /Filozofski fakultet/ iz Rijeke. Od kojih četiri 
kandidata ispunjavaju tražene uvjete dok jedna kandidatkinja ne ispunjava, jer je tehničke 
struke, a tražila se društvena ili biološka struka. Međutim, sa svim kandidatima obavljen je 
razgovor. 

Nakon toga predsjednik Malnar predložio je da se za tajnika primi Bojan Marković. 
A. Štemberger; Traži pobliže informacije o kandidatu. 
M. Linić; Podržava prijedlog predsjednika. 
J. Malnar; Održali smo dvije sjednice Povjerenstva za natječaj, zadnja je bila 

razgovor s kandidatima. Tajnika se prima na određeno vrijeme, pa će se vidjeti što dalje. 
D. Mušćo; Nezgodno je da su dva kandidata u srodnosti s našim dužnosnicima. 
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 I. Bolonić; Povjerenstvo je pomoćno tijelo predsjednika, a on po Statutu predlaže 
kandidata. Izdvojila su se dva kandidata, Bojan Marković nije bio među njima. Pravo 
predsjednika je da predlaže. 

J. Crnković; Sviđa mi se pristup da dobijemo kvalitetnog kandidata, znaju se 
predsjednikova prava. 

T. Tondini; Postavlja pitanje, kako od predloženog kandidata napraviti dobrog 
tajnika? 

J. Malnar; Očekuje pomoć dosadašnjeg tajnika. 
A. Šoić; Treba imati u vidu da i ja imam svoje planove /duži boravak na Krku/ koji će 

me spriječiti da svakodnevno budem prisutan. Spreman sam pomoći u početku, a kasnije će 
imati broj mog mobitela, pa neka traži kad mu zapne nešto, a ja ću pomoći u okviru svojih 
tehničkih mogućnosti /odsutnost iz Rijeke od 05. – 09. mj./. Ja također očekujem suradnju u 
svezi pisanja Monografije Saveza.  
 J. Pavić; Pravo je predsjednika da predlaže, ali misli da nije presudno to što su tu 
sinovi od Linića i Šoića, već nešto drugo.   
 I. Bolonić; Jedan od prijedloga Povjerenstva bio je poništenje natječaja. 
 A. Štemberger; Nepravedni smo prema dvojici najboljih kandidata. Kakve veze ima 
to što je u pitanju rodbinska veza, ako su kandidati najbolji. Podržava prijedlog da se poništi 
natječaj i predlaže da se to rješava nakon izborne skupštine. 
 B. Miklić; Smeta me da se miču dva najbolja kandidata, a da se prednost daje trećem 
lošijem kandidatu. To me doista smeta.  
 J. Malnar; Smatra da je prijedlog za poništenje neodgovoran. 
 M. Linić; Podržava predsjednika. 
 M. Mauhar; Bolje je tajnika izabrati sada nego iduće godine, kada ćemo možda imati 
novog predsjednika i novog tajnika. 
 A. Štemberger; Postavlja pitanje dali tajnik odlazi silom zakona ili ne? 

J. Malnar; Podsjetio je na ono što je već rekao na 14. sjednici u svezi odlaska tajnika,  
da je porezna inspekcija u 10. mjesecu, stavila primjedbu na status tajnika Saveza. Prema 
usmenom mišljenju inspekcije tajnik ne može raditi po ugovoru o djelu u kontinuitetu, već da 
se ugovori o djelu sklapaju na određeno vrijeme i za određene poslove. 
 M. Linić; Slaže se s mišljenjem predsjednika. 

A. Šoić; Morat ću iznijeti svoje viđenje i neke nove činjenice u svezi dolaska 
inspekcije. Porezna inspekcija, očito je da je bila brifirana, ali ne iz kruga ovdje prisutnih, već 
iz kruga nekih kojima sam se zamjerio, jer su se više bavila statusom tajnika, što ne spada u 
njihove ovlasti, a manje radi onog zašto su došle, a to je dali su izvršene naše obveze prema 
Državi i dali je uredno vođeno financijsko poslovanje. Interesantno da ih nije zanimao status 
čistačice koja ima isti status kao tajnik, nego samo status tajnika. Do današnjeg dana, nakon 
punih 5 mjeseci od inspekcijskog pregleda, te „vrijedne“ gospođe nisu dostavile nikakav 
dokument o svom nalazu, pa začuđuje zašto se sa statusom tajnika tako požurilo.  

Prije dvadesetak dana, u vrijeme raspisanog natječaja za tajnika, došla je inspektorica 
rada da provjeri status dosadašnjeg tajnika, u čiju nadležnost to i spada. Po nalogu 
predsjednika, sastanku sam prisustvovao samo ja. Odmah mi je rekla da dolazi po nalogu 
inspektorica iz Porezne uprave. Nakon uvida u dokumentaciju izjavila je doslovna slijedeće: 
gospodine Šoiću ne znam zašto sam ja uopće poslana u ovaj pregled, jer ja tu ne vidim 
ništa sporno, s obzirom da u vašem Statutu u članku 18. Stoji: „Funkcija tajnika može biti 
po ugovoru o dijelu ili profesionalna“ i to je ponovila tri puta. Napravila je zapisnik, što one 
prethodne nisu do današnjeg dana, i u njemu utvrdila činjenično stanje, a rješenje se uskoro 
očekuje i uvjeren sam da ne može biti drukčije od onoga što je izgovorila.    
 Nakon zaključene rasprave predsjednik Malnar je dao prijedlog na glasanje. Za 
prijedlog je glasalo devet /9/ članova IO-a, nitko protiv uz tri /3/ glasa suzdržana /I. Bolonić, 
A. Štemberger i T. Tondini/.  

Prema tome Bojan Marković je imenovan za profesionalnog tajnika na određeno 
vrijeme od 5 mjeseci. 
 
Ad. 3.  
 Izvještaj o inventuri za 2012. God. obrazložio je predsjednik Povjerenstva M. Linić. 
Izvještaj je jednoglasno prihvaćen bez rasprave i sastavni je dio ovog Zapisnika.  
Ad. 4.  
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 Financijski plan za 2013. God. obrazložio je predsjednik J. Malnar. Planirani 
prihodi i rashodi su nešto niži nego prošle godine, ali su uravnoteženi i dosta realni.  
 Financijski plan jednoglasno je prihvaćen bez rasprave i sastavni je dio ovog 
Zapisnika.    
 Jednoglasno je prihvaćen blagajnički maksimum na prošlogodišnjoj razini u iznosu od 
3.000,00 kn. 
 
Ad. 5. 
 Uvodno po ovoj točki govorio je T. Tondini predsjednik Stručnog savjeta za 
obrazovanje i … U ovoj lovnoj godini ostvaren je izuzetan rezultat po pitanju obrazovanja 
lovačkih kadrova, što je vidljivo iz donje tablice. 

Red. 
br. 

NAZIV            
PROGRAMA  MJESTO OSTVARENJA  

DATUM 
POLAG. 

PRIST. 
ISPITU 

POLOŽILO 

kand. % 

1. 

LOVCI 

RIJEKA /I. Grupa/  10-11.11.2012. 28 25 89,20 
2. RIJEKA /II. Grupa/  17.11.2012. 15 13 86,60 
3. RIJEKA /III. Grupa/  24.-25.11.2012. 26 26 100,00 
4. RIJEKA  17.02.2013. 28 26 92,85 

UKUPNO  97 90 92,78 
1. 

LOVOČUVARI 
RIJEKA 10.11.2012. 3 3 100,00 

2. RIJEKA 24.11.2012. 1 1 100,00 
3. RIJEKA 16.02.2013. 2 2 100,00 

UKUPNO  6 6 100,00 

1. 
OCJENJIVAČI 

LOV. TROFEJA RIJEKA 16.02.2013. 5 5 100,00 

SVEUKUPNO 108 101 93,51 

 Tabela govori dovoljno, ostvareno je sve što je planirano. Organizirani su seminari za 
sve razine obrazovanja, realizirana predavanja i vježbe iz svih područja i polučeni izvanredni 
rezultati, prolaznost bolja nego prošle godine. Posebno pohvaljuje odlično znanje kandidata 
za ocjenjivače lovačkih trofej. Organizacija obrazovanja bila je na zavidnoj visini, kao i 
predavački kadar.  
 Također pohvaljuje članak u Dobroj kobi na temu obrazovanja u LS-u, autora A. 
Šoića.  
 A. Štemberger; Upućuje sve pohvale ekipi za obrazovanje. 
 J. Malnar; Naš Savez slovi kao jedan od onih koji ima visoke kriterije i neka tako i 
ostane. Dobro je što je ostvarivanju obrazovanja mlada ekipa, što ohrabruje. 
 A. Loknar; Slaže se s iznesenim, ali primjećuje da se u nekim savezima puno lakše 
polaže. To je problem nositelja obrazovanja, odnosno HLS-a i to oni moraju riješiti. Postavlja 
pitanje zašto je ukinuto stažiranje. 
 J. Malnar; HLS je dobio javne ovlasti i mi nato ne možemo utjecati. 
 J. Pavić; Doista u nekim savezima se olako polaže, i to je problem nositelja 
obrazovanja. 
 A. Šoić; Mi se moramo boriti za ujednačavanje kriterija u svim savezima i poštivanje 
Pravilnika obrazovanju, o tome je zapravo riječ. To je naše pravo i obveza. 
 I. Bolonić; Javna je tajna u kojim savezima se lakše i olako polaže. I lova čka društva 
na to mogu utjecati. 
 J. Malnar; Na razini HLS-a to nije ujednačeno. 
 B. Miklić; Predavanja nisu obvezna, ali oni koji prisustvuju predavanjima pokazuju 
solidnija znanja. 
 Izvještaj o obrazovanju je jednoglasno prihvaćen. 
  
Ad. 6. 
 Izvještaj po pitanju obračuna članarine podnio je A. Šoić. Oko naplate članarine nije 
bilo nekih većih problema. Članarina je naplaćena gotovo u cijelosti, jedino manji dio još nisu 
uplatila LD-a „Divokoza“ Brod na Kupi i „Gradina“ Novi Vinodolski, ali se očekuje da će se i 
to uskoro riješiti. Uplata članarine prema HLS-u uplaćena je u cijelosti sa stanjem 
01.03.2013. god., a konačan obračun, radi mogućih promjena, izvršit će se 15.12.2013. god. 
Stanje lovaca i pripravnika je: 3.384 lovca i 19 pripravnika, što je nešto manje nego prošle 
godine u isto vrijeme.  



 4

 Izvještaj je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 7. 
 7.1. Po ovoj točki izvijestio je Boris Miklić predsjednik Izdavačkog savjeta. Predložen je Plan 
izdavačke djelatnosti za slijedeće razdoblje kako slijedi:  

1.  Monografija povodom obilježavanja 20. god. Lovačkog saveza 
- Predlaže se da autor monografije bude Ante Šoić 
- Članovi savjeta za slijedeću sjednicu pripremiti prijedloge poglavlja Monografije i 

početi s skupljanjem slika i dokumentacije - rok izdavanja do kraja 2014. 
2. Brošuru o izlošcima stalnog postava Muzeja u Brodu na Kupi – vodič kroz muzej /U suradnji s 

PGŽ/ 
3. Doktorske disertacije iz područja lovstva /Malnar, Majnarić i Andreanszky/ 
4. Monografija zastava i grbova lovačkih društava - članica Saveza    

Nakon kraće rasprave jednoglasno se prihvaćen predloženi Plan izdavačke djelatnosti, a za 
nositelja Izrade Monografije Saveza povodom 20. Godišnjice Saveza prihvaća se da to bude  Ante 
Šoić. Pozivaju se lovačka društva da dostavljaju svoje priloge radi mogućeg uvrštenja na Web 
stranicu Saveza. Također se prihvaća prijedlog da se u Muzeju u Brodu na Kupi i u dvorani Saveza 
izlože sva dosadašnja izdanja Lovačkog saveza, što bi imalo edukativni značaj. 
 7.2. Po ovoj točki informirao je A. Šoić. Povjerenstvo za streljaštvo donijelo je Plan aktivnosti 
kojeg treba usuglasiti s Planom aktivnosti HLS-a. Također je predložen Plan troškova. Nakon kraće 
rasprave zaključeno je: 

1. Prihvaća se plan aktivnosti, a Plan troškova uskladiti s Financijskim planom /30.000,00 kn/.   
 7.3. Po ovoj točki informirao je A. Šoić. Predložen je Plan kinoloških aktivnosti koji je usklađen 
s aktivnostima streljaštva i kinološkim aktivnostima HLS-a. Postavilo se pitanje što je s gaterom u 
Novom Vinodolskom i jamom za jamare u Puntu. Gater u Novom je u dobrom stanju, tako da će se 
moći obaviti planirane aktivnosti, a jama u Puntu je u fazi priprema za sanaciju.  

Nakon kraće rasprave zaključeno je: 
 1. Prihvaća se Plan kinoloških aktivnosti kojeg treba odmah dostaviti LD-a 
 2. Plan troškova uskladiti s Financijskim planom Saveza 
 3. Vidjeti s LD „Orebica“ koliki će biti troškovi sanacije jame u Puntu. 
 
Ad. 8. 
 Po ovoj točki nije bilo rasprave. 
 
Ad. 9. 
 Donesena je jednoglasna odluka da se rashoduje klima „Panasonik“ u tajništvu 
Saveza i da se nabavi i postavi nova klima.  
 
Ad. 10. 
 10.1. U svezi inspekcijskog pregleda od strane inspektorice rada u svezi statusa 
tajnika, sve je rečeno pod 2. Točkom dnevnog reda, pa nema potrebe da se ponavlja. 
 10.2. U svezi dopisa Županije lovačkim društvima na Rabu informirao je predsjednik 
J. Malnar. Lovačkim društvima dat je rok od 8 dana, da prihvate i počnu provoditi potpisani 
Sporazum o zajedničkom korištenju lovišta „Rab“ ili će se lovište oduzeti i ići u novi natječaj. 
 A. Petrinić; Informira da je odgovor Županiji pripremljen, ali ga nije potpisalo LD 
„Kunić“. 

 
10.3.  Jednoglasno je donesena odluka da se i nadalje zadrži 300.000,00 kn kao udjel 

u Fondu Erste banke. 
10.4.  Ri sajam lova i ribolova se ugasio, Povjerenstvo za sajmove treba vidjeti što 

ćemo s sajmovima u Varaždinu i Osijeku. 
10.5. Jednoglasno je donesena odluka da se Lovačkom pjevačkom zboru iz Klane 

donira 5.000,00 kn za njihove aktivnosti i za suradnju u obostranom interesu. 
10.6. LD „Kamenjarki“ iz Malog Lošinja donirati 1 tonu kukuruza radi odstrela divljih 

svinja i stavit ih u Plan za nabavku jedne visoke čeke. 
I. Bolonić; Ima primjedbu na ponašanje „Kamenjarke“ u svezi izlova i gospodarenja 

lovištima na Malom Lošinju. 
J. Pavić; Podržava da se pomogne LD „Kamenjarki“. 
T. Tondini; Predlaže da se na razini Saveza objedini nabavka kukuruza radi niže 

cijene, što je i prihvaćeno. 
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10.7. Prihvaća se prijedlog da se održi sastanak u svezi stradanja divljači u 
ekstremnim uvjetima u Gorskom kotaru. 

10.8. predsjednik Malnar informirao je o kretanju članstva u Savezu u posljednjih 
deset godina kako slijedi: 

GOD. BROJ LOVACA  BROJ PRIPRAVNIKA UKUPNO 

2003. 3.271 151 3.422 
2004. 3.266 140 3.406 
2005. 3.318 124 3.442 
2006. 3.318 120 3.438 

2007. 3.389 95 3.484 
2008. 3.394 111 3.505 
2009. 3.418 81 3.499 
2010. 3.403 70 3.473 

2011. 3.408 61 3.469 

2012. 3.418 72 3.490 

PROSJEČNO 3.360 102 3.462 
Stanje lovaca i pripravnika u Savezu kroz praćeni period je relativno stabilno. 

  
10.9. Predsjednik Malnar primjećuje, da neka lovačka društva i ako se bave lovnim 

turizmom ne trebuju iskaznice za strance ni direktno, ni preko turističkih agencija. 
 10.10. Na sastanku u Županiji u svezi biciklističkih staza u ime Saveza prisustvovao je 
T. Tondini, koji je izvijestio: Projekt je pokrenula Županija. Prisutni su bili predstavnici 
turističkih zajednica iz svih dijelova Županije. Zalagao se je da broj biciklističkih staza koje 
prolaze kroz lovišta bude u razumnoj mjeri i da se kreću po već utabanim stazama i šumskim 
putovima i da se ne grade nove. Županija od Saveza očekuje potporu za ovu inicijativu. 
 J. Malnar; slaže se da sve to treba svesti na razumnu mjeru i da ne treba pristajati za 
nerazumne zahtjeve. To bi moglo značajno promijeniti situaciju u lovištima.  
 B. Miklić; Kod nas su „kroseri“ htjeli nekakve staze kroz lovišta i to u jeku intenzivnog 
lova, ali nismo prihvatili. 
 Predsjednik Malnar predlaže sastanak s načelnicom MUP-a, kako bi se 
porazgovaralo o svim problemima od zajedničkog interesa, što je i prihvaćeno. 
   

Sastanak je završen u 11,15 sati. 
  

Dobra Vam kob! 
 

 
Pripremio: 
_____________ 
Ante Šoić, prof.  

Predsjednik:                                          
____________________                                      
Dr. sc. Josip Malnar, v. r. 

 


